
Technische vragen commissie Ruimte en Gebiedsontwikkeling 18 april 2024  
Agendapunt/onderwerp 

Besluitvorming Ruimtelijk Plan MATE - 

Werkstad OverAmstel 

Fractie 

        

Antwoord   

1   In hoeverre is er een verwachting 

dat moet worden afgeweken van de 

richtlijnen?  
 

OAA Het initiatief voldoet nu aan de 

richtlijnen en de verwachting is dat ook 

bij verdere uitwerking het plan geheel 

zal blijven voldoen aan de richtlijnen. 

2 Dit plan zal een grote impact op de 

omgeving hebben is dit de reden 

dat het nu ook aan de raad wordt 

voorgelegd? En op welke manier 

gaat dit verder behandeld worden? 

OAA  De reden dat de ontwikkeling ‘Mate’ 

aan de raad wordt voorgelegd is 

omdat dit het eerste initiatief in de 

gebiedsontwikkeling is dat valt onder 

het raadsbesluit d.d. 21 december 

2023 over het bindend adviesrecht. 

Het doel van de aan de raad 

toegezonden memo is om de raad te 

informeren over de toepassing door 

het College van dit raadsbesluit over 

het bindend adviesrecht voor MATE. 

Mate past binnen het door de raad 

vastgestelde beleidskader ‘richtlijnen 

voor ontwikkeling'. In lijn met het 

bovengenoemde raadsbesluit, is het 

college bevoegd om over de 

ontwikkeling te besluiten, tenzij de 

raad deze ontwikkeling toch zou willen 

behandelen.  
 

 


